
Styrelsens svar på Hans Ljungrens motion angåenden  
användning av befintligt vattentorn (motion 3) 

 

 

Motionären föreslår att det befintliga vattentornet sätt i bruk för att säkerställa 
vattentillgången.   

Styrelsen arbetar för att säkerställa vattentillgången, så väl under låg- som högsäsong. 
Styrelsens strategi är att vatten främst ska tas från djupborrade brunnar, befintliga eller 
nya djupborrade borrhåll om så erfordras för att tillse att mängden vatten tillgodoses. 
Endast i undantagsfall ska vatten från den befintliga ytvattenkällan användas.   

Om pumpar underhålls, vattenledningarna övervakas, läckages repareras bedöms 
tillgången av vatten i de djupborrade brunnarna täcka fjällbyns vattenbehov. Det medför 
att det inte finns något behov av att lagra vatten i det befintliga vattentornet. 

För att vattentornet ska kunna tas i bruk krävs stora ekonomiska kostnader då tornet aldrig 
använts och har stått tomt i många år.  

Styrelsen föreslår att motionen avslås. 

 

 

 

 

 

 


